
 
 

Pagina 1 van 3 
 

 
 
Burgemeester & wethouders 
 

Datum 19 juli 2024 

Onderwerp 
Uitwerking Sportaccommodatievisie Hollandscheveld  

Wij willen 
Toekomstbestendige sportaccommodaties in Hollandscheveld om inwoners te stimuleren 
tot een gezonde en actieve leefstijl. 

Wij besluiten 
1. De uitwerking van de vervolgopdracht Sportaccommodatievisie Hollandscheveld vast 

te stellen 
2. De locatie van de nieuwe kleedkamers voor HHV vast te stellen. 

Want 
1. Hiermee geven de uitvoering aan de Sportaccommodatievisie Hollandscheveld 

De vervolgopdracht was om te komen tot een inpassing van verschillende 
verenigingen en functies op sportpark De Oosthoek. De kleedkamers van 
korfbalvereniging HHV (mogelijk in combinatie met een nieuwe sporthal) speelden 
daarin een belangrijke rol. Met het vaststellen van de locatie van de kleedkamers 
van HHV wordt daar uitvoering aangegeven. 
 

1.2 De uitwerking is gezamenlijk gemaakt met de verenigingen uit Hollandscheveld 
Deze uitwerking is de afgelopen periode gemaakt samen met de verenigingen uit 
Hollandscheveld, die zich verenigd hebben in een werkgroep voor de Sportvisie. 
Samen met de gemeente en externe adviseurs is tot dit collegevoorstel gekomen. 
 

2. Op deze manier kunnen we de kleedkamers voor de korfbalvereniging realiseren 
De kleedkamers voor korfbalvereniging HHV zijn al enige tijd aan vervanging toe 
en staan voor 2024 op de begroting om nieuw gebouwd te worden. Door dit 
voorstel aan te nemen en de locatie voor de nieuwe kleedkamers vast te stellen 
kan begonnen worden met het verder uitwerken en uiteindelijk bouwen van de 
nieuwe kleedkamers voor de korfbalvereniging. De kleedkamers worden zo 
gesitueerd en gebouwd zodat een eventuele toekomstige combinatie met een 
sporthal nog tot de mogelijkheden behoort. 

Maar 
Voetbalverenigingen nog in gesprek over fusie 
De verenigingen VV Hollandscheveld en S.V. HODO zijn op dit moment in gesprek over 
een mogelijke fusie. Mede om die reden is een gezamenlijke accommodatie voor deze 
verenigingen nog niet uitgewerkt. Daarvoor moet eerst afgewacht worden wat de 
uitkomst is van de fusiegesprekken. Er zijn vervolgens een aantal opties in 
Hollandscheveld om de voetbalverenigingen gezamenlijk te huisvesten. Om die reden is 
in de vastgestelde sportaccommodatievisie Hollandscheveld, vastgesteld in 2023, ook 
gekozen voor een gefaseerde ontwikkeling van de sportvoorzieningen in Hollandscheveld.  
 
Tennisvereniging HTC 
De tennisvereniging heeft gedurende het gehele proces aangegeven dat ze goed zitten 
op hun huidige locatie. Op het moment dat er woningbouw gepland is op hun locatie, zijn 
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zij wel bereid om te kijken naar een nieuwe locatie. Op dit moment is de vereniging bezig 
om een tweetal padelbanen te realiseren op het huidige tennispark. 
 
Woningbouw in het dorp Hollandscheveld 
Er wordt op dit moment een woonvisie opgesteld voor Hollandscheveld. Als blijkt dat één 
of twee sportparken een geschikte woningbouwlocatie zijn, dan zou dit wellicht de 
plannen voor de sport nog aan kunnen passen. Woningbouw is belangrijk voor de 
leefbaarheid voor het dorp en daarmee ook voor de sportverenigingen. Aan de andere 
kant zijn vitale sportverenigingen ook weer belangrijk voor het dorp. 
 
Nieuwe locatie Sporthal de Marke 
Met de bouw en de locatie van de kleedkamers voor korfbalvereniging HHV is het 
mogelijk om op termijn een eventuele combinatie te maken met een nieuwe sporthal. 
Een nieuwe sporthal staat niet zomaar op het Sportpark De Oosthoek of op een andere 
locatie in het dorp.  Hiervoor dient nog een uitgebreide vergunningprocedure te worden 
doorlopen en ook een wijziging van het omgevingsplan zal dan noodzakelijk zijn. 
Daarnaast is ook een uitgebreide participatie met verenigingen en inwoners belangrijk bij 
een dergelijk proces. Ook speelt mee dat een nieuwe sporthal een grote investering is 
van circa € 6-7 miljoen. Voor deze investeringen is geen investering geraamd 
gereserveerd in de huidige meerjarenbegroting. Deze investering moet dan ook de 
komende jaren integraal afgewogen worden in de meerjarenbegroting. De beschikbare 
ruimte in de begroting zal invloed hebben op het moment dat de investering uitgevoerd 
kan worden.  

Achtergrond 
Al jaren leeft onder een groot deel van de sportende Hollandschevelders de wens een 
nieuwe en grotere sporthal te realiseren in het dorp. Begin 2019 hebben op initiatief van 
Vereniging Hollandscheveld (Plaatselijk Belang) bijeenkomsten plaatsgevonden met alle 
sportverenigingen in het dorp. Over één ding is iedereen het eens: een nieuwe en 
grotere sporthal in Hollandscheveld is zeer gewenst. Om tot een gedragen toekomstplan 
voor de sport in Hollandscheveld te komen is in 2021 een eerste aanzet voor de 
sportvisie opgesteld. Deze sportvisie (bijlage) is door een afvaardiging van 
sportverenigingen uit Hollandscheveld aangeboden aan de politieke partijen. Op basis 
van de wens van Hollandscheveld is bij de behandeling van de meerjarenbegroting 2023- 
2026 op 10 november 2022 een amendement aangenomen door de gemeenteraad van 
Hoogeveen. Dit amendement schreef voor om met voorrang een sportaccommodatievisie 
op te stellen voor Hollandscheveld, deze is in 2023 vastgesteld door het college. Een deel 
van de uitvoering van deze visie ligt nu voor bij u als college. Er is namelijk nu een 
inpassing gevonden van het complex van HHV op sportpark de Oosthoek, inclusief 
kleedkamers en een kantine. Daarbij is de mogelijkheid ook nadrukkelijk meegenomen 
om een eventuele koppeling te kunnen maken met een toekomstige sporthal.  

De financiële gevolgen zijn  
De middelen om te investeren in nieuwe kleedkamers voor korfbalvereniging HHV zijn 
opgenomen in de begroting voor 2024. Middelen voor een nieuwe sporthal in 
Hollandscheveld zijn aangedragen voor de kadernota 2025-2028. 

Alternatieven  
Een alternatief is om eerst af te wachten wat er uit de woonvisie voor Hollandscheveld 
komt. Maar dit is voor HHV geen realistisch alternatief, want de huidige kleedkamers van 
HHV zijn al lange tijd aan noodzakelijke vervanging toe.  

Communicatie 
Na vaststelling van dit voorstel zal op verschillende manieren gecommuniceerd worden. 
De verenigingen en Plaatselijk Belang worden op de hoogte gesteld van de uitkomsten 
van het collegevoorstel, aangezien deze partijen betrokken zijn geweest bij de 
totstandkoming van de sportaccommodatievisie en dit voorstel. Daarnaast zal de raad 
geïnformeerd worden middels de bijgevoegde brief over de stand van zaken in de 
uitvoering van de sportaccommodatievisie Hollandscheveld.  
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Bijlagen  
1. Brief aan de raad over stand van zaken 
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